
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen for halvøen Arrenæs 
13.marts 2018

Til stede: John, Jørgen, Peter, Claus, Stig og Liljan.  Referent: Liljan

Konstituering
Formand: John
Kasserer: Peter
Sekretær: Liljan

Forrige referat blev godkendt.

Bank
Alle skrev under på: Forretningsorden af 7.2.2011, ref.generalforsamling 15.2.2017 og 
ref.bestyrelsesmøde 5.4.2017. Peter afleverer de underskrevne dokumenter til banken.

Kontingentindbetaling er sendt ud til medlemmerne.
Ved generalforsamlingen ønskede fem nye at melde sig ind i grundejerforeningen. 
Der er kommet 1 udmelding. Vedkommende er i færd med at sælge sin ejendom.

Kommunen
Peter har kontaktet direktionssekretariatet i kommunen, så vi får besked, hvis der er sager af 
interesse for grundejerforeningen / Arrenæs. Besked fremsendes på grundejerforeningens email 
eller via digital postkasse.

Auderødlejren
Lejren er ved at blive rømmet for inventar. Liljan har mindet borgmesteren om at kontakte den nye 
ejer for at høre om hans planer. Claus spørger Søren Friis om han har nogen dokumenter fra 
gammel tid angående fredning af bygninger eller genetablering efter søværnets rømning. Der er 
tilsyneladende ingen tinglyste servitutter om det.

Kolonihaver
Beboere i kolonihaven har fortalt John at loven er ved at blive lavet om, så man må bo der helårs.

Internet
Jørgen har fået en antenne sat op via miwire.net. Han mener at have en kapacitet på 30-40MB nu.

Udflugt   
På generalforsamlingen var der stemning for en udflugt med Frederikke. Claus undersøger pris og 
dato – 6. eller 27.maj er foreslået. Peter vil godt stå for tilmeldinger.

Næste møde: 9.oktober 2018 kl.19.30 samme sted



                                  


